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Abstract (en)
[origin: US5303839A] The invention relates to a plastic container with lid, preferably of rectangular or oval cross-section, for holding granular,
powdery, pasty or liquid materials, with sealing edge and a locating part which is provided with an intermittent snap-on edge and is borne roughly
centrally by a continuous supporting edge. The invention is intended to facilitate the grasping of the lid when the container is closed, on the one
hand, and the pouring of liquid or pasty materials on the other. The invention is characterized in that the top edge of the locating part (6) and
the supporting edge (7) are drawn down to the level of the lower edge of the locating part (6) in the form of an arc in at least one region of major
curvature of the container perimeter, in such a way that a recessed grip (13) is formed in this region which makes it possible to grasp below the
retaining fold of the lid and in such a way that the lower part of the recessed grip (13) is designed as a pourer (14) consisting of the laterally lowered
surfaces of the supporting edge (7) and its lower, plane section.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Behälter mit Deckel aus Kunststoff zur Aufnahme körniger, pulverförmiger, pastenförmiger oder flüssiger Güter, mit
vorzugsweise rechteckigem oder ovalem Querschnitt, mit einem Dichtrand und einem mit einer nicht durchgehenden Schnappkante versehenen
Aufnahmeteil, das durch eine umlaufende Tragkante etwa mittig getragen wird. Durch die Erfindung soll einerseits der Deckel bei verschlossenem
Behälter leichter ergriffen werden können und andererseits das Ausgießen flüssiger oder pastenförmiger Güter erleichtert werden. Die Erfindung
ist dadurch gekennzeichnet, daß die Oberkante des Aufnahmeteiles (6) und die Tragkante (7) in wenigstens einem Bereich größerer Krümmung
des Behälterumfanges bis auf die Ebene der Unterkante des Aufnahmeteiles (6) bogenförmig heruntergezogen ist, so daß in diesem Bereich
eine Eingriffmulde (13) entsteht, die ein Untergreifen des Haltefalzes des Deckels ermöglicht und daß die Eingriffmulde (13) im unteren Teil als
Ausgießer (14) gestaltet ist, der aus den seitlich abgesenkten Flächen der Tragkante (7) und deren unteren ebenen Abschnitt besteht. <IMAGE>
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